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ORA-O.0003.6.2019 

 

 

 

       Szanowna Pani 

       Grażyna Szarama 

       Radna 

       Rady Miasta Rzeszowa 
 

 

 

W odpowiedzi na zapytanie nr IV/4/2018 dotyczące budowy Podkarpackiego Centrum 

Lekkoatletycznego uprzejmie informuję, że wniosek o dokonanie stosownej realokacji środków 

jest przygotowany, a jego złożenie bezpośrednio na ręce Pana Witolda Bańki – Ministra Sportu 

i Turystyki było planowane jeszcze w 2018 roku. Niestety pomimo wielu podejmowanych prób 

do chwili obecnej nie udało się uzgodnić terminu wizyty z Panem Ministrem.  Nadal 

oczekujemy na wyznaczenie terminu spotkania. 

 

Z poważaniem, 

 

 

        Zastępca Prezydenta 

          Miasta Rzeszowa 

                     (-) 

          Marek Ustrobiński 
           (Podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 


